
废水提升装置CE认证 EN 12050-1:2001

产品名称 废水提升装置CE认证 EN 12050-1:2001

公司名称 浙江荣仪达信息技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 浙江省杭州市拱墅区

联系电话 18072945774 18072945774

产品详情

1、废水提升装置欧盟CE认证标准

EN 12050-1:2001

Wastewater lifting plants for buildings and sites-Principles of construction and testing-Part 1:Lifting plants for
wastewater containing faecal
matter建筑物和场地用废水提升装置.建造和试验原理.第1部分：含粪便废水提升装置

2、废水提升装置欧盟CE认证法规

建材CPR Regulation(EU)No 305/2011

3、EN 12050-1:2001适用CE认证废水提升装置范围

This part of this European Standard applies to lifting plants for wastewater containing faecal matter(referred to
as“faecal lifting plants”in this standard),which may also be used to deal with wastewater that does not contain faecal
matter,for drainage of locations in buildings and sites below flood level for buildings and sites to prevent any backflow
of wastewater into the building.This part of the European Standard contains general requirements,basic construction
and testing principles,together with information on materials and conformity evaluation.Construction and testing
requirements for non-return valves used in faecal lifting plants are given in EN 12050-4.本欧洲标准的这一部分适用
于含粪便废水的提升装置（本标准中称为“粪便提升装置”），也可用于处理不含粪便的废水，用于建
筑物和现场洪水位以下位置的排水，以防止废水回流至建筑物。欧洲标准的这一部分包括一般要求、基
本结构和测试原则，以及材料和合格评定信息。EN
12050-4中给出了粪便提升装置中使用的止回阀的构造和测试要求。

4、废水提升装置欧盟CE认证模式

根据废水提升装置性能和使用环境要求，可采用如下认证模式申请CE



模式3：用于建筑物内部

5、废水提升装置欧盟CE认证测试项目

6、废水提升装置CE认证怎么做

模式1：NB机构测试样品+FPC工厂审核

模式2+：NB机构进行FPC工厂审核

模式3：NB机构测试样品+工厂DOP性能声明

模式4：国内测试+工厂DOP+NB机构发证
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